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Els representants de l'associació Roses cara al mar 
estan molt satisfets de com va la recollida de firmes 
per evitar que la Comissió General de Ports de la 
Generalitat construeixi un poKgon industrial al port de 

Roses. Els veïns han denunciat que fa un any l'Ajunta
ment ja va ordenar tancar les drassanes per dur a ter
me activitats contaminants. L'alcalde, Carles Pàramo, 
ha desmentit aquestes afirmacions. 

La plataforma veïnal contrària a la reforma 
del port de Roses recull prop de mil firmes 

L'alcalde, Carles Pàramo, diu que escoltarà els veïns després que parlin amb Ports 

PEP TABERNER 
Roses 

. L'associació veïnal Roses cara 
al mar, contrària a la creació 
d'una zona industrial al port de 
la població, ha recollit en dues 
setmanes prop de mil signatures 
favorables a la seves reivindica
cions, segons ha informat la 
secretària de l'associació, Carme 
Quintana 

Aquesta represen tan t de 
Roses cara al mar ha explicat 
que «moltes de les signatures 
són de gent de fora, fet que 
demostra que la gent se sensibi
litza amb la nostra reclamació». 
Quintana ha afegit que «no pot 
ser que quan ciutats importants 

El regidor de 
Joventut diu que 
s'han manipulat les 
entitats de Figueres 

D.FERRER 
Figueres.- El regidor de 

Joventut i Esports de Figueres,. 
Josep Fernàndez, va acusar 
ahir els seus detractors de 
manipular les entitats fïgue-
renques. En aquest sentit, va 
carregar contra un dels regi
dors del Fòrum Cívic, Josep 
Fàbrega, i contra el portaveu 
de Mifas, Quim Martínez. A 
més, va justificar la seva gestió 
en els temes de la contractació 
de monitors per als casals i del 
cobrament de taxes per con
certs. 

Fernàndez va anunciar ahir 
que no dimitirà del seu càrrec 
de regidor de Joventut i 
Esports de l'Ajuntament, ja que 
«s'han manipulat les meves 
gestions per raons poKtiques i 
personals». D'aquesta manera, 
ha decidit no tenir en compte 
una petició signada per 12 de 
les 27 entitats figuerenques, 
que van convocar una roda de 
premsa per demanar la seva 
dimissió. El regidor va assegu
rar que durant el darrer consell 
de Joventut -dut a terme el 7 
de ju l io l - el portaveu de 
Minusvàlids Físics Associats 
(Mifas), Quim Martínez, va 
manipular les diferents enti
tats figuerenques. 

Fernàndez va dir que 
«durant el consell, en Quim 
Martínez no va plantejar cap 
de les problemàtiques i després 
va convocar entitat per entitat 
per explicar una versió mani
pulada de les meves gestions». 
El regidor va subratllar que 
«les en t i ta t s figuerenques 
tenen una versió errònia de les 
meves decisions, tant pel que fa 
al tema de la contractació de 
monitors com al del cobrament 
de taxes per concerts». Sobre 
les crítiques que va rebre en 
l'ultim ple de ï%ueres, Fernàn
dez va dir que el regidor del 
Fòrum, Josep Fàbrega, «va 
aconseguir confondre a. l'altra 
gent i a mi mateix». 

com Barcelona estan aUiberant 
la seva façana marítima. Ports 
proposi la construcció d'aquestes 
naus industr ia ls al port de 
Roses». 

Quintana ha explicat que 
l'associació <ja ha demanat una 
reunió amb el cap de serveis de 
la zona portuària nord - Joan 
Hugas- que encara no ha donat 
cap t ipus de resposta». «En 
aquesta reunió recordarem al 
senyor Hugas que el mateix 
Ajuntament de Roses va emetre 
una ordre de tancament de les 
actuals drassanes per dur a ter
me activitats contaminants sen
se control al port, l'any passat», 
ha dit Quintana . Per a la 
secretària de Roses cara al mar. 

aquest fet és un argument més 
en contra de la ubicació d'una 
nova zona industrial al port de 
Roses. 

Sobre això, l'alcalde de la 
població, Carles Pàramo, ha 
matisat que el que va emetre el 
seu consistori contra les drassa
nes va ser una «amença de tan
cament perquè vam rebre quei
xes dels veïns sobre les activitats 
que s'hi feien». 

Pàramo ha explicat que 
«arran de les queixes vam poder 
comprovar que les drassanes 
contaminaven la zona i molesta
ven els veïns, de manera que 
vam trametre l'amenaça de tan
cament, dient-los que havien de 
modificar els seus hàbits de tre

ball». Segons ha manifestat l'al
calde, des d'aleshores no s'ha 
rebut cap més queixa dels veïns 
al respecte. 

Una altra de les queixes de 
l'associació Roses cara al mar és 
la poca «voluntat de diàleg que 
mostren les administracions 
davant del problema». Sobre 
això, Pàramo ha recordat que 
«amb qui han de parlar primer 
és amb Ports, perquè són ells els 
que tenen les competències en 
aquest cas». «Hi ha una sentèn
cia del Tribunal Suprem que 
abd ho deixa ben clar», ha afegit 
l'alcalde. Pàramo ha dit que, 
una vegada hagin parlat amb 
Ports, està diposat a parlar amb 
els veïns afectats. 

Més de cinc mil persones van passar per aquest equipament cultural ahir 

El mal temps provoca les primeres 
cues de l'estiu al Museu Dalí 

.-JE». 
MARÇAL MOLAS 

Ahir va ser el primer dia de la temporada en què els visitants van haver de fer llargues cues per entrar al Museu. 

CARLES ARBOLÍ 
Figueres 

Des de primera hora del matí 
es va registrar una important 
afluència turística a la ciutat de 
Figueres, la major part de la 
qual tenia com a destí el Teatre 
Museu Dah'. L'arribada massiva 
de turistes es va deure principal
ment a la mala meteorologia que 
va haver-hi ahir a la comarca i 
que va provocar el desplaçainent 
a la ciutat de milers de visitants 
que no podien anar a les platges 
del nord de la Costa Brava. 

Les cues al museu figuerenc 
es van iniciar a les deu del matí, 
es van allargar durant tot el dia 
i van arribar al seu punt àlgid a 
partir del migdia. 

En aquesta ocasió, les cues de 

visitants feien aproximadament 
entre'setanta i vuitanta metres i 
el temps mitjà d'espera per 
entrar al museu arribava als 
quaranta minuts. En aquest 
sentit, es calcula que ahir van 
passar pel Museu Dalí més de 
cinc mil persones i es va regis
trar la mülor marca del que por
tem d'estiu. Amb tot, la xifra 
encara queda lluny del rècord 
absolut de visitants que es va 
batre l'any passat en sobrepas
sar les 6.500 persones en una 
sola jornada. 

En aquest sentit, la Fundació 
Gala-Dalí, que s'encarrega de la 
gestió del museu, espera que 
aquesta temporada es millorin 
els resultats que es van assolir 
l'any passat ja que també es pre
veu un augment general del 

turisme que arriba a la comarca. 
L'any 97, la fundació va tancar 
l'exercici amb més de 700.000 
visitants, la qual cosa va supo
sar un rècord històric anual en 
els vint-i-quatre anys d'existèn
cia del museu figuerenc. 
Enguany, durant el primer tri
mestre, ja es van superar els 
resultats de l'any passat, la qual 
cosa fa pensar que hi haurà un 
nou rècord. 

Les cues d'ahir van coincidir 
amb un important col·lapse cir
culatori al centre de la ciutat i 
van quedar para l i tza ts en 
alguns moments els principals 
carrers d'entrada i sortida de la 
ciutat. Mentrestant, els aparca
ments públics també van haver 
de col·locar el rètol de complet 
durant a^uns moments. 

La rotonda del 
col·legi de l'Escala 
causa les primeres 
retencions 

DdeG 
La rotonda que recentment 

s'ha construït a la cruïlla del 
col·legi Empúries de l'Escala va 
originar ahir les primeres 
retencions importants de vehi
cles. Aquest giratori, que ha 
estat criticat per l'oposició i 
alguns sectors de veïns, no va 
poder absorbir ahir l'elevat 
nivell de circulació que es va 
registrar a la zona, motivat per 
la important sortida i posterior 
entrada de vehicles que van 
marxar de la localitat a causa 
de la mala climatologia. 

En aques t sent i t , fonts 
municipals van indicar que les 
retencions d'ahir van ser excep
cionals per l'elevat volum de 
circulació que hi havia a la 
zona. Es preveu que en situa
cions similars es posin en fun
cionament els semàfors que hi 
ha en aquesta cruïlla amb la 
finalitat de regular la circulació 
i evitar els embussaments. La 
nova rotonda s'ha construït 
després que s'efectuessin diver
ses proves per millorar el tràn
sit en aquest encreuament, que 
és la principal via d'entrada a 
la localitat per a tots els vehi
cles que procedeixen de Sant 
Martí d'Empúries i de la ronda 
del Padró. 

Malgrat que les proves no 
van donar resultats gaire satis
factoris, el consistori va decidir 
construir el giratori, malgrat 
que és mantenen els semàfors. 

Els botiguers de 
Figueres crearan 
una associació 
conjunta 

CA. 
Les catorze associacions de 

botiguers que hi ha actualment 
a Figueres han iniciat els trà
mits per unir-se i crear una 
nova entitat que substituirà 
l'actual Federació de Comer
ciants. 

Segons va expKcar Joan Fal-
garona, president de la Federa
ció, aquesta iniciativa està tot 
just en una primera fase, mal
grat que va assegurar que «la 
voluntat és de canviar la mane
ra actual de t rebal lar per 
reconvertir la Federació i fer-la 
més atractiva». 

En aquest sentit, la nova 
enti tat , que s 'anomenarà 
Comerç de Figueres, aplegaria 
les catorze associacions actuals 
amb la finahtat de «dur a ter
me millores i activitats molt 
més importants que les que es 
podien desenvolupar fins ara». 
En aquest sentit, actualment 
cada entitat té el seu propi fiïn-
cionament, amb la qual a partir 
d'ara «treballarà dins la nova 
associació conjunta, la qual 
cosa no evitarà que pugui conti
nuar desenvolupant activitats 
pel seu compte». 

Falgarona va expHcar que la 
Federació té «una infiraestruc-
tura que no és la més idònia 
per a una entitat que aplega 
més de 500 establiments» i va 
afegir que «necessitem el 
mínim indispensable per poder 
funcionar de forma correcta». 
El president de la federació va 
afínnar que «això implicarà un 
augment important de les quo
tes». 
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